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 בבניין העירייה   4/24/18  חמישי שהתקיימה ביום  
 

 
 : נוכחים

 ראש העיר  - אמנון סעד

 מועצה חבר  - יובב גוניקמן 

 חבר מועצה  - שמעון בונפיל 

 חבר מועצה  - ויקטור ג'נח 

 חבר מועצה  - יוסי חזן                   

 חבר מועצה  - שמואל רוטמן  

 חבר מועצה  - משה מגן 

 חבר מועצה  - הדר מימון

 חברת מועצה  - יעלה מקליס  

 חבר מועצה  - חיים אפרגן 

 חבר מועצה  - ליאור גלבוע 

 חבר מועצה  - בושרי ורדי 

 חבר מועצה  - ברק עטרי

 חבר מועצה  - דוד מזרחי

 

 :חסר

 חבר מועצה  - דוד חדד 

 

 :סגל

 מנכ"ל העירייה - גיל סימנהויז 

 יועץ משפטי - עו"ד רוני חלמיש

 גזבר העירייה  - רו"ח גל לניאדו

 מבקר העירייה  - עו"ד ישורון פרסיק 

 

 

 

 

 

 

 

 

 : על סדר היום

 העיר. דבר ראש   .1



 2/24פרוטוקול ישיבת מועצה שלא מן המניין 
 18/4/24מיום 

 

 17מתוך   3עמוד 

 

 

 

 אישור מועצת העיר לפתיחת תב"רים.   .2
 

בחוזה   .3 אמון  לראש העיר במשרת  אישי  כעוזר  מיטלמן  חי  מר  להעסקתו של  מועצת העיר  אישור 

 שכר מנכ"ל העירייה.   45%- 35%בכירים במשרה מלאה בטווח שכר של בין  
 

מאשרת, את הרכב ועדת  מועצת העיר, בשבתה כמליאת הועדה המקומית לתכנון ובניה יהוד מונוסון   .4

 בהרכב הבא:    -    1965  - )ה( לחוק התכנון והבניה תשכ"ה    18המשנה לתכנון ובניה, בהתאם לסעיף  

 

 

 

 

 

 

 

ביהוד   .5 ותרבות  לחינוך  למוסדות  החברה  של  הכללית  כאסיפה  בשבתה  העיר,  של  מועצת  מיסודה 

 מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר: הסוכנות היהודית לא"י בע"מ )חל"צ(, מאשרת  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 משנה לראש העיר  חבר יובב גוניקמן  2

 סגן ראש העיר  חבר שימי בונפיל  3

 ומ"מ ראש העיר סגן  חבר שמואל רוטמן  4

 חבר מועצה  חבר ורדי בושרי  5

 חבר מועצה  חבר הדר מימון  6

 חבר מועצה  חבר חיים אפרגן  7

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 משנה לראש העיר  חבר יובב גוניקמן  2

 חבר מועצה  חבר הדר מימון  3

 חבר מועצה  חבר דוד חדד  4

 חבר מועצה  חבר משה מגן  5
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בע"מ, מאשרת  מונוסון  - מועצת העיר, בשבתה כאסיפה הכללית של החברה הכלכלית לפיתוח יהוד  .6

 מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר: 

 

 

 

 

 
 

אגיד   ת של    מונוסון באסיפה הכללית - מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כנציג מועצת העיר יהוד  .7

 המים והביוב "מי אונו בע"מ". 
 

 אישור מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כדירקטור בתאגיד המים והביוב מי אונו בע"מ.  .8
 

אישור מועצת העיר למינוי רו"ח שני משיח, חשבת העירייה, כדירקטורית בתאגיד המים והביוב מי   .9
 אונו בע"מ. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 פרוטוקול 
 

הזימון יש את . 2/24ערב טוב לכולם. אנחנו פותחים ישיבת מועצה שלא מן המניין מס'  גיל סימנהויז:
 בבקשה. , סדר היום. ראש העירהמקורי שנשלח אליכם, עליו שלחנו תוספת נושאים ל

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 משנה לראש העיר  חבר יובב גוניקמן  2

 סגן ומ"מ ראש העיר  חבר שמואל רוטמן  3

 חבר מועצה  חבר מימון הדר   4

 חברת מועצה  חברה  יעלה מקליס  5
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 . דבר ראש העיר   -   1סעיף מס'  

רגל    עם  אני מקווה שנתחיל  יותר מדי בחודש האחרון,  תידיברכבר  טוב, דבר ראש העיר,    : אמנון סעד  
 . הראשון הסעיף. נתחיל עם , נעבוד על פיהיש תוכנית עבודה, אין מה להגיד הרבה. ימין

 אישור מועצת העיר לפתיחת תב"רים.   -   2סעיף מס'  

בימים אלו עובדת העירייה על הכנת תכנית תב"רים תלת שנתית נרחבת, המבוססת על תכניות    :אמנון סעד
הפיתוח העירוניות והכוללת: בינוי מבני ציבור, חידוש ושדרוג המרחב הציבורי, החלפה וחידוש תשתיות  

תכנית התב"רים    והתאמתן להתחדשות העירונית, שיפור מוכנות לחירום, קידום טכנולוגיות חדשות ועוד.
לשנת   לאישור תקציב העירייה  או בסמוך  יחד  מועצת העיר,  לאישור  צפוי 2024הנרחבת תובא  , שזה 

עד לאישור זה, אנו נדרשים להגדיל ולפתוח מספר מצומצם של תב"רים מקרנות הרשות  בחודש מאי.  
כנספח   ומהרשאת רמ"י על מנת לקדם תכנון, ביצוע ותחזוקה במספר תחומים כמפורט בטבלה המצורפת

 מקורות מימון: קרנות הרשות, הרשאת רמ"י.  א'.

 יש שאלות לגבי התב"רים?  :גיל סימנהויז

 תן סקירה קטנה.  :ורדי בושרי

סימנהויז א'אני מפנה    :גיל  קרנות מיליון    2,  2024  ציבוריות  גינותשיקום ושדרוג  תב”ר    -  לנספח   ₪
  מבוקש לבצע עבודות לחידוש  ציבוריות ומרחבים מגונניםהרשות. כחלק מתוכנית שיקום וחידוש גינות 

כלבים בגינות    הצללה, עבודות  הקמת גינת כלבים נוספת ברחוב אלטלף,  ת מרכוסמתקנים בגינוהחלפת ה
 בתחום הגינון. לנו    בודות נוספות שישוע חוב העצמאותרב עם רמ"י  תיאום  ב מרחב מגונן    קיימות, פיתוח
קיץ זה    שיפוצי  -   לחדשיםלוותיקים ואסביר    זכיראני רק א   קיץ.  , שיפוצי1175קיים    תב”רסעיף שני זה  

את אנחנו לא משקיעים    לא רק בקיץ. ,  שיפוצים שמבוצעים במוסדות החינוך לאורך כל השנהשם קוד ל
  בחורף.עושים שיפוצים  מושקע בקיץ אבל זה לא אומר שאנחנו לא    מרביתו אכן,  רק בקיץ  כל הסכום

הכוונה   .1,750,000של  בסך  ישנה יתרה    קיץ  שיפוצי  1175  ר"תבב₪.    2,250,000של    סךב  תב”רהגדלת ה
 ₪.  4,000,000 להעמיד אותו על יתרה של

 . 1,175,000 :אמנון סעד 

 . 1,750,000, סליחהלא,  1,175,000  :גיל סימנהויז

 .  1,750,000 :אמנון סעד 

על מנת לאפשר לנו לבצע שיפוצי   4,000,000נו נגדיל אותו לסך כולל של אנח 1,750,000 :גיל סימנהויז
סעיף של  , ורק אחר כך  היגיינה  ,גהותביטחון,  ,  קיץ אנחנו מבצעים לפי דירוג של בטיחותקיץ. שיפוצי  

  , כלליפיתוח  תב”ר  זה    3  סעיף  .בכל מוסדות החינוך  לסקרי בטיחות שאנחנו מבצעיםבהתאם  שידרוגים  
פגעים במרחב תיקון משממנו אנחנו מבצעים עבודות של    תב”רזה למעשה    ₪ ,  4,000,000  הרשותקרנות  

כבישים,   עבודות  מדרכות,  הציבורי,  הציבורי,  במרחב  שיקום  עבודות  תאורה,   דחופות,  ניקוזעמודי 
ניח שאנחנו מחדשים נ.  לא מדובר בפרויקטים  המרחב הציבורי.  פורפגעים ושימעבודות יזומות להסרת  

עושים את העבודות השוטפות כמו אם  אנחנו    בעיקר   רחוב מסוים.ל  ספציפי  תב”ררחוב, אנחנו פותחים  
  צריך להביא ביובית ודברים כאלה.

 ?שאלה יכול לשאולאני  :ברק עטרי

 כן.   :גיל סימנהויז

מבחינת הנושא הזה של   4,000,000  -של ההשנתי   תב”רהאני רוצה רגע לשאול אם זה כאילו   :ברק עטרי
 ? או שזה רק ההתחלתי, כאילו ,תחזוקה שוטפת הפעלת

 בתשתיות?  :גיל סימנהויז

 

 

   -כאילו מבחינת, השאלה אתז. פיתוח כללי  השנתי שלנו של תב”רזאת אומרת, אם זה ה , כן :ברק עטרי

 תב”רשנתי.    הוא לאו דווקא   תב”ר?  שנים, בסדרחוצה  הוא    תב”רקודם כל,  אני אסביר.    :גיל סימנהויז
אם יותר,  לפיתוח כללי  זה   תב”רהעלות השנתי של  .  שנות תקציבלחצות  יכול  הוא   ניגוד לתקציב שוטףב

 לשנה.₪ בערך   7,000,000זה אני לא טועה 

 : זה רק התחלנו. שימי בונפיל
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  ביניים. אנחנו מה שנקרא, :גיל סימנהויז

 אוקיי.   :ברק עטרי

  - , בלי פרויקטיםאמור בגדול להספיק לכל השנהזה  :גל לניאדו 

, תקציב שנתי, אז הוא  כמה זה לדעתכם, או לפי הניסיון שלכםכן, אבל ברק שאל שאלה,    :אמנון סעד 
 ₪. בסדר, שאל שאלה נכונה. 7,000,000אמר לו בערך 

 ]מדברים ביחד[

תחזוקה ,  שבר  לתיקוניש"ח זה    200,000  , קרנות הרשותשיקום מתקני ספורט  -  4סעיף    :גיל סימנהויז
פתוחים מגרשים  באולמות ספורט,    במבדקי בטיחותלעלות    עשוייםשוהסדרת ליקויי בטיחות  שוטפת  

מחויביםכושרמתחמי  ו אנחנו  יודעים,  אתם  אנחנו  לבצע    ,  ספורט.  מכון התקנים במתקני  בדיקות של 
ר לשדרוג מתקני ספורט  "בתאנחנו צריכים שיהיה לנו איזה שהוא סכום לתיקון ליקויים. זה לא ועושים, 

 -5סעיף וקל, זה לתיקוני שבר. ש 200,000

 ? ספורט יש לנו בתוך העיר כמה מתקני . שניה :ברק עטרי

 מגרשים? אולמות או  :גיל סימנהויז

 ?לא  , זה וגם זהגם פה זה הכל,   :ברק עטרי

יהודה "ביש לנו את האולם    "היובל",  כן. יש את האולם בחטיבה, יש את האולם בבית ספר  :גיל סימנהויז
לנו אולם  ,  "הלוי לנו מגרשים פתוחים בבית ספר    ",רמז"   בבית ספריש  בית ספר  ב,  "הלוי  יהודה"יש 

מגרש    יש לנו אתיש לנו את "מתחם השמחה",  ,  "יגאל אלון"  בבית ספר   ,  "רמז"  בבית ספר   ,  "הרצל"
 - , באוקלהומה, בכצנלסוןכושר ברחבי העירגינות יש לנו , רדאוהטניס בנו

   ?זה כולל גם את זהש :ברק עטרי

 -כן :גיל סימנהויז

 - שאני מסתכל על זהכאז באמת עכשיו  :ברק עטרי

  ב"אורנים".יש גם אולם ספורט  :שמואל רוטמן

 כן.   :גיל סימנהויז

 - , פלוס מינוסבערך  , גינות 15אנחנו מדברים פה לפחות על אז  :ברק עטרי

 מתקנים.  : שימי בונפיל

אני יודע כמה העלות היום רק של ,  כאילו נמצא בתוך תחוםאני   ,  ואני מנסה,  בדיוק  ,  מתקנים  :ברק עטרי
במינימום. ואיפה ₪  5,000-6,000זה רק למתקן אחד עולה סביב  ביקורת. באמת אנחנו מדברים ביקורת

   יספיק. אפילו לא  זה כאילו בטוח ,  שקל 200,000-התיקונים והניקויים? אז כאילו ה 

יש  שוטף. ברגע שעושים בדיקות ובתקציב המתוקצב    בדיקותאני אסביר. הנושא של ה  :גיל סימנהויז
שזה  . עכשיו, צריך לזכור  תקציב פיתוחמתוך  אז את זה אנחנו עושים    , ואנחנו צריכים לתקן,ליקויים

  התקציב מקווה יחד עם  אני    ,  אנחנו נביא ,  ההסברבדברי  עכשיו, כמו שאמר ראש העיר  ל  שקל  200,000
 ר גדול כולל שדרוג"תב   נביא שנתית,  התב"רים התלת  כשנאשר את תוכנית  .  ר ביניים"זה תב.  או בסמוך

בסדר, זה הדבר  זה הרשאת רמ"י.  מגשימים,    1072תמ"ל    ן תב"עכוזה עד   -   5   והסעיף האחרון  .וחידוש
  אה שלמדובר בהרש ₪.  989,000יד של ביש לנו גם הרשאה  שכרגע הוא על בסיס מיקור חוץ.היחיד 

 

ארק על שטח הפ  מוקמושיחידות דיור    360ם,  בנייני  3הכוונה היא להזזת  התב"ע במגשימים.  לשינוי    רמ”י
 של מגשימים. הצפון מזרחימשם את הזכויות לצד להעתיק  מול רחוב בן גוריון. הלינארי

 או שיש עוד שאלות?   להעלות להצבעה :אמנון סעד 

 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  
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עטרי א שאלה קטנהעוד    :ברק  יוצא  .  מבין שזה  לנו    הסך הכוללמה  .  הרשותמקרנות  ני  מקרנות  שיש 
  הרשות?

לא מיועדות, ש  ,  רים האלה בקרנות הרשות"בתגודל שיש לנו אחרי פתיחת העכשיו הסדר    :גל לניאדו
   שקלים.מיליון  20 -כסדר גודל של  

 ? 20  -כ :ברק עטרי

   .18 :גל לניאדו 

 רים האלה? "אחרי התב :ברק עטרי

   מיליון ₪.  17-18 :גל לניאדו 

שיכנסו  כ  .  לכן זה תקציב ביניים  ,  זהירותים ב ג, אין הרבה כסף, ואנחנו מתנהשהבנתם  כמו  :אמנון סעד
"פלסטר"    זה מה שנקרא   שאנחנו רוצים לעשות ברחבי העיר.  עוד הרבה פעולות  נתקצבאנחנו  ,  כספיםעוד  

  הכרחיים.כרגע ודברים 

 

אישור מועצת העיר להעסקתו של מר חי מיטלמן כעוזר אישי לראש העיר    -   3סעיף מס'  
שכר מנכ״ל    45%  -   35%משרה מלאה בטווח שכר של בין  ב במשרת אמון בחוזה בכירים  

 .העירייה

אישור מועצת העיר להעסקתו של מר חי מיטלמן כעוזר אישי לראש העיר   -   סעיף מספר    :אמנון סעד 
דברי  . שכר מנכ״ל העירייה 45%  - 35%משרה מלאה בטווח שכר של בין בבמשרת אמון בחוזה בכירים 

  מאשר   11/2001משרד הפנים    מנכ"לחוזר    נבחר לתפקיד ע"י ראש העיר. הנחיותמן  חיים מיטל  :הסבר
אישי במשר   להעסיק  עירלראש   אמון שלעוזר  מנכ"ל העירייה.    45%  -  35  ת  חוזרמשכר  נוסח   נושא 

ידי משרד הפנים  הינו נוסח אחידהמשרד   העירייה  ת בתקציב  במשרתו של העובד מתוקצ.  שנקבע על 
 מישהו רוצה לשאול? בבקשה.   .2024  . מתוקף כך, גם בתקציב ההמשכי בשנת2023לשנת ת המאושר

 יש שאלות? :גיל סימנהויז

לילות וימים  חרשנו    .צעירמאוד    ללהגיד שאני מכיר את הבחור הזה מגירק  רוצה    כן. אני  :ליאור גלבוע
 , בחור חרוץ. עבודות בשטחב

 מטעם הליכוד.   :ויקטור ג'נח

 ישר כח.  ינחוש ו , חרוץ לא, לא מטעם הליכוד. בחור צעיר,   :ליאור גלבוע

  הברכות. מצטרף לכל אני  : שימי בונפיל

   מצטרף לחלוטין. :ברק עטרי

  -חייםההיכרות שלי רבת השנים עם  ומאנחנו גדלנו ביחד  :דוד מזרחי

 אתה שכן שלו, נכון? :ויקטור ג'נח

 

   .אנחנו דלת מול דלתנכון.  :דוד מזרחי

 אתה בניגוד עניינים. אז  :ויקטור ג'נח

 זו , הוא כבר לא ילד, אבל הבחור הזה הוא מקסים והוא נמרץכן. הילד,  , בניגוד עניינים אני : דוד מזרחי
  בחירה מצוינת לדעתי.

   .אני גם מברך :יוסי חזן

 רבה.  בהצלחה :כולם

 מעלים להצבעה. אפשר פה אחד? :גיל סימנהויז

 פתיחת תב"רים בהתאם לרשימה הרצ"ב כנספח א'.פה אחד, :  מועצת העיר מאשרת החלטה

 הרשאת רמ"י.מקורות מימון : קרנות הרשות, 
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 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 
 

  ורדי. בקשה שהייתה של ליאור להחליף את  יש פה איזהנדלג רגע על הוועדות.  טוב, עכשיו  :אמנון סעד 
 , הבנתי שזה נעשה  בפועלזאת ישיבה שלא מן המניין.  כי    ,  אבל אי אפשר להביא את זה עכשיו.  נכון

  וגם לגבי שאר הדברים. ף,נחלי בפעם הבאה

יש  למה  ,   יובב  סביר אחר כךיהצלחנו חלק מהם, חלק יש רק,   מנסים מהר להקים את הוועדות,  אנחנו  
אבל זה לא,    ,  זהלהגיד על  כל מיני דברים  , יש לו  תוירק חברי מועצה. רוני חלמיש איננו פה,  התייעצנו א 

 תכנון ובנייה. ל האת הועדמקימים אנחנו , 4אין לזה קשר לסעיף מספר 

 

מועצת העיר, בשבתה במליאת הועדה המקומית לתכנון ובניה יהוד מונוסון    -  4סעיף מס'  
)ה( לחוק התכנון והבניה    18מאשרת, את הרכב ועדת המשנה לתכנון ובניה, בהתאם לסעיף  

 . 1965  - תשכ״ה  

מועצת העיר, בשבתה במליאת הועדה המקומית לתכנון ובניה יהוד מונוסון   -  4סעיף מספר   :אמנון סעד 
  -)ה( לחוק התכנון והבניה תשכ״ה    18מאשרת את הרכב ועדת המשנה לתכנון ובניה בהתאם לסעיף  

 בהרכב הבא:  ,  1965

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ?להצבעהלגשת אפשר  . לא  יש למישהו השגות על הדבר הזה?

 

 

 כולם במכה?אי אפשר להצביע על   :ויקטור ג’נח

   מי בעד?בוא נכבד את כולם.  אחד. ,אחד ,לא  :אמנון סעד 

 :  הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 העיר משנה לראש  חבר יובב גוניקמן  2

 סגן ראש העיר  חבר שימי בונפיל  3

 סגן ומ"מ ראש העיר  חבר שמואל רוטמן  4

 חבר מועצה  חבר ורדי בושרי  5

 חבר מועצה  חבר הדר מימון  6

 חבר מועצה  חבר חיים אפרגן  7

כעוזר ראש העיר במשרת אמון, :  מועצת העיר מאשרת פה אחד את מינויו של חי מיטלמן החלטה

 .1/5/2024משכר מנכ"ל העירייה החל מיום  45%-35%בשכר של 
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מועצת העיר, בשבתה כאסיפה הכללית של החברה למוסדות לחינוך ותרבות    -   5סעיף מס'  
ביהוד מיסודה של מסוכנות היהודית לא״י בע״מ )חל״צ(, מאשרת מינוי דירקטורים מקרב  

   . מועצת העיר 

  נציגי הציבור   ולמה הוצאת את    ,  לגבי איך עשית את זהירה  . יובב, אולי תיתן סק5סעיף    :אמנון סעד 
 עירייה. העובדי ו

 בנויות לפי הרכבים של חברי מועצת עיר, עובדי עירייה, הן  בכל הוועדות  ,יש לנו ככה  :יובב גוניקמן
גם שמות של אנשים שביקשתי, אליי  מכיוון שלא כולכם העברתם ,שאנחנונו כרגע החלט . ונציגי ציבור

  .העיר  אנחנו לא יכולים לסיים את כל הוועדה. כרגע אנחנו רק ממנים את חברי מועצתאז 

  צריך לדבר על זה. , של נציגות של נשיםאבל יש גם  :אמנון סעד 

   - , אז ההרכב הוא גם בהרכב עצמו, מכיוון שיש לנו רק אישה אחת במועצת העיר.  נכון  יובב גוניקמן:
 שהצלחנו. הרכב הזה  ,הסיעותולפי גודל 

רוצה   , שמי שרוצה אחר כך באמת להגיד,  בשיחה אישית גם דיברנו על זה , ברק  , קודם כל :אמנון סעד
  סדר את זה.יובב יהכול בסדר, פתוח,  הכלפונים ליובב, וזה,   סיעותהחלפות בין הלעשות 

הוא נמצא    לצורך העניין,  רוצההוא  אם  לא משנה    ,  כן, אבל יש לצורך העניין וועדות שהוא   :ברק עטרי
או שהוא גם רוצה    ,  אני מעוניין להיות בוועדת תרבות והוא בכלל,  ואין קשר,  עכשיו סתם בוועדת תרבות

 .  יכול להיות , להיות

 תפנו אלי.   :יובב גוניקמן

אשמח להצטרף    אניואני אגיד לך מה מעניין אותי    ,  בוא תגיד לי את הוועדות שיש  ,  אז כאילו  :ברק עטרי
 . אליהם

 

 

 תפנו אלי.   :יובב גוניקמן

כרגע זה ועדות  ,  ופתאום אני לא   ,  אני רואה וועדותש אבל מה שקורה זה    .אין בעיה  אין בעיה.  :ברק עטרי
   -שבאמת לא 

   -שיבואו הלוואי ועדות.וומשהו  20יש  : זה לא וועדות זה דירקטורים.אמנון סעד 

   .בשביל זה אני פה, להגיע, בסדר  :ברק עטרי

 .נציגי ציבורזה לא רק אתה, ברק, צריך להביא  :אמנון סעד 

פה  : מועצת העיר בשבתה כמליאת הועדה המקומית לתכנון ובניה יהוד מונוסון, מאשרתהחלטה

 את הרכב ועדת המשנה לתכנון ובנייה בהרכב הבא: אחד 

 הרכב תפקיד שם ומשפחה מס'

 ראש העיר יו"ר  אמנון סעד 1

 משנה לראש העיר חבר יובב גוניקמן 2

 סגן ראש העיר חבר שימי בונפיל 3

 סגן ומ"מ ראש העיר חבר שמואל רוטמן 4

 חבר מועצה חבר ורדי בושרי 5

 מועצהחבר  חבר הדר מימון 6

 חבר מועצה חבר חיים אפרגן 7
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 ונציגות ציבור. :שמואל רוטמן

הכללית של החברה   ועצת העיר, בשבתה כאסיפהמ  -   5אז סעיף ,  טוב  בעיקר נציגות ציבור.  : אמנון סעד 
לחינוך ביהוד  למוסדות  מינוי    ,  ותרבות  מאשרת  )חל״צ(,  בע״מ  לא״י  היהודית  מסוכנות  של  מיסודה 

 דירקטורים מקרב מועצת העיר: 
 

 

 

 

 

 

 

 

 אז יש לי שאלה.   :ורדי בושרי

 כן.   :אמנון סעד 

  שיש לי עם זה  לא  . ב מופיעביו בכל הוועדות , מצביעים שבוועדות שאנחנו פה אני שם לב :ורדי בושרי
סיעתי צריכות להיות לפי המפתח ה? הוועדות  הסיעותאבל למה אין איזון בין    ממש לא. ,  בעיה אישית

  במועצה.

 אתה סידרת את זה, לא, יובב? תענה, תן לו תשובה.   :אמנון סעד 

   ממש. זה הולך בדיוק לפי סדר שאתה אמרת. יש לך, :יובב גוניקמן

   איך? :ורדי בושרי

 תבדוק.   :יובב גוניקמן

יודע  אולי תלמד אותי משהו  : ורדי בושרי , מהקואליציה  ארבעה  אנשים וישחמישה    ישאם  ?  שאני לא 
 . ואתה והוא באותה סיעה

 

  הנציגים שלנו לטובתו.אנחנו ויתרנו על אבל : שימי בונפיל
 

יש פה   להבין, יכול להיות שהוא צודק בסוף.  תן לי   שנייה.  ,אל תתפרץ  , שימי,רגע, שנייה  : ורדי בושרי
נציגות   100%ות, ואתם יש לכם  גציניעות עם שני מנדטים שאין להם בכלל  סיש פה  ,  חברי מועצה  15

  .לא הגיוני .  בכל ועדה

,  שני מנדטים  השיבוץ של הסיעה שלו, יש לובמקום    .  תשובהעכשיו    אוקיי. אז שימי נתן לך   : יובב גוניקמן
  .שיבצנו

   .חברי מועצה 15יש , סיעות נוספותיש  שימי ויתר, אבלאז  סבבה. :ורדי בושרי

 אוקיי.   :יובב גוניקמן

 

 

המפתח כרגע    .  80%, זה  4  יש  ולקואליציה,  חברים, כן  5  אם יש לך   .  תעשה חשבון פשוט  :ורדי בושרי
 . אם אני צודק, אולי אני לא צודק רגע, אולי היועצת המשפטית תענה לנו? .20, 80%הוא לא 

 ?5סעיף   , הדירקטוריוןאתה מדבר על : עו"ד שרית קפלן

   .אני מדבר ככלל :ורדי בושרי

וועדה    על  אתה לא יכול להסתכל   ,  הוועדות  כללעל    אתה צריך להסתכל   בוועדות  :  עו"ד שרית קפלן
  את, אני מבינה שלא מונו כל הועדות. אתה צריך לנתח מסוימת.

 : לא, הוא מדבר על הדירקטורים.אמנון סעד 

 לא תוכל לשבץ את כל הסיעות. חברי מועצה, אתה  5מונה   אם: עו"ד שרית קפלן

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 משנה לראש העיר  חבר יובב גוניקמן  2

 חבר מועצה  חבר הדר מימון  3

 חבר מועצה  חבר חדד דוד   4

 חבר מועצה  חבר משה מגן  5
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מהקואליציה,   60%היו  קואליציה, לדוגמא, אין בעיה, י  60%לכן עושים איזון. אם יש    ,ברור  :ורדי בושרי
 מהאופוזיציה.  40% -ו

   -ורדי אומר משהו אחר. הוא לא מדבר על זה שנתת את המקום :אמנון סעד 

   סליחה שרית, אני צודק? אולי אני לא צודק. ,רגע :ורדי בושרי

  -בצורה כוללתצריך לבדוק את זה : עו"ד שרית קפלן

   לבין חברי ועדה. יש הבדל בין דירקטורים :יובב גוניקמן

 או כלל הוועדות.  5לכן שאלתי אם הוא שואל על סעיף , לא, לא, ברור:  עו"ד שרית קפלן

   .5סעיף  אני שואל כרגע על  :ורדי בושרי

   .מקודם אמרת ועדות כי  :יובב גוניקמן

  בסדר, גם וגם. :ורדי בושרי

 אוקיי.   :יובב גוניקמן

כל אחד לפי    ,  יש מפתח,  כן   ,  להבנתי, זה מה שאני יודע,  או שיש מפתח  ,  תראה,  או שיש  : ורדי בושרי
 . מקבל נציגות גודלו

  -שאתה מוגבל. אתה לא יכול , גם בדירקטורים , לא, אבל יש לך גם מספר חברים בוועדות :אמנון סעד 

 , זה לא יכול להיות  .ואמנוןדירקטוריונים, אתה    3יש פה  ,  אבל זה לא יכול להיותר,  ברו  ,ברור  :ורדי בושרי
  עקרונית.העוד פעם, זה לא אישי, אני רק שואל ברמה 

צריך ש  ,  מה שאתה אומר  .  נמצאיםאני והוא    משנה אםורדי. זה לא  אתה שואל לא נכון,    : אמנון סעד
   לך מי אשם.זה לא משנה    .80-20לא  ו 60-40להיות מפתח של 

 .  בסדר :ורדי בושרי

 ]מדברים ביחד[ 

סעד  אענה  שאלת,    :אמנון  את השיבוץאני  רוני  לך. הוא עשה  עם  אליכם  ,  של הועדות  יחזור  עם הוא 
  תשובה מיד אחרי החג ואפילו לפני.

   כן.  :ורדי בושרי

 תוקן.  ת  נפלה טעות, היא אם  :אמנון סעד 

 נאשר.  מצפים שאנחנו אתם :ורדי בושרי

   -עוד פעם אמרתיאני  יכול לא לאשר.אתה  :אמנון סעד 

 נגד.  להצביע  רוצה אני לא  :ורדי בושרי

   , זה בסדר. אתה יכול.לא  :אמנון סעד 

 

  שאלה עקרונית. אני שואל :ורדי בושרי

  . אתה יכול להצביע תתוקןהיא    ,  טעות  פה  נפלהאם    .  עניתי לך, אבל אתה ממשיך לשאול  אני  :אמנון סעד 
אם זה לא   .  בדוק איתונ  ,  עבודהבם ביום ראשון רוני  א,  בדוק עם רונינכלומר,    אין בעיה עם זה.,  נגד

  .גם לפני אני אמרתי את זההמפתח הנכון, הוא יתקן את זה. 

 .  לך תשובה אני מבין שאיןאז שרית,  :ורדי בושרי

ך. ייבדק על ידי  ניתי לאני ע  ?שרית, אני עונה, בסדרשרית,    ,  מקום שלממלאת  היום    שרית  :אמנון סעד
אז היא לא תוכל ,  אז הוא ביקש ממנה להחליף אותו  היום איננו,רוני פשוט    היא עשתה את זה,רוני. לא  
זה  תקבל תשובה.אתה רוצה תשובה,    תשובה.  לתת לך משהו  עוד  יש למישהו    .עכשיו אני מעלה את 

  .תשובה מסודרת. תודה רבה מי שנגד, נגד, מי שבעד, בעד. יובב, תראה  ?להגיד

   מי בעד?

חיים בעד, דוד בעד, ברק בעד? ברק  , ויקטור בעד. חיים אתה בעד?  הדר בעד, משה בעד  :סימנהויזגיל 
   . בעד   11.   11,  10,  9,  8.  יובב בעד, רוטמן בעד? רוטמן בעד   יובב בעד?בעד, 
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 נמנעים?  מי נגד?

 אני נמנעת.  :יעלה מקליס

 נמנעים? ליאור, ורדי.   :גיל סימנהויז

 : הצבעה 

 אמנון סעד, יובב גוניקמן, שמואל רוטמן, שימי בונפיל, יוסי חזן, הדר מימון, משה מגן,       11  - בעד  
 ויקטור ג'נח, דוד מזרחי, ברק עטרי, חיים אפרגן                     

 

 יעלה מקליס, ליאור גלבוע, ורדי בושרי    3  - נמנעים  
 

 
 

המועצה, ולאור  ידי כל חברי בעבר על ולאור הדברים שנאמרו לאור הניסיון .אני מסבירה :יעלה מקליס
מהדירקטוריון שבו אני  חוץ  פה,  וגם אין    ,פני ולא אחריליש מקום לבדוק את זה    ,  ההתנהגות הקודמת

  -את היועצת המשפטית  ורציתי לשאול ,אין ייצוג נשי, יושבת

 את איחרת.  : שימי בונפיל

 

 

 

 

 

 . זאת תמיד הייתה בעיה :יעלה מקליס

יכול לתת תשובה. )פונה ליעלה(  שרית, אני מבקש, אף אחד לא יכול לפנות אלייך, רק אני    :אמנון סעד
את זה ואני  מתקנים  אנחנו    ,  יש בעיה עם ייצוג של נשים  את איחרת ולא שמעת את מה שאמרנו לפני.

  מהמקום שאת מוסר  אל תטיפי    בהזדמנויות.אני אגיד את זה    ,כי מה שנעשה פה לפני,   מבקש לא לתת לנו
  ?תודה. יש עוד מישהו שרוצה להגיד משהו .  להטיףה יכוללא 

  זו לא תשובה. :יעלה מקליס

היה   ומה היה לפני מה  לפני ואז נראה באמתשהיה פה אני אציג את כל מה מצוינת. תשובה  :אמנון סעד
להקים    6כבר בקדנציה הראשונה    לךלקח    אחרי. את האחרונה שיכולה  ועדות  וחודשים  ודירקטורים. 

 . תודה? לומרמשהו עוד מישהו ליש  , ה'חבר להטיף פה.

 

 

- מועצת העיר, בשבתה כאסיפה הכללית של החברה הכלכלית לפיתוח יהוד   -   6סעיף מס'  
   .ונוסון בע"מ, מאשרת מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר מ 

מיסודה : מועצת העיר, בשבתה כאסיפה הכללית של החברה למוסדות לחינוך ותרבות ביהוד החלטה
 מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר:ברוב קולות של הסוכנות היהודית לא"י בע"מ )חל"צ(, מאשרת 

 
 

 הרכב תפקיד שם ומשפחה מס'

 ראש העיר יו"ר  אמנון סעד 1

 העירמשנה לראש  חבר יובב גוניקמן 2

 חבר מועצה חבר הדר מימון 3

 חבר מועצה חבר דוד חדד 4

 חבר מועצה חבר משה מגן 5
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הכללית של החברה הכלכלית לפיתוח    מועצת העיר, בשבתה כאסיפה.  6אותו דבר לגבי סעיף    :אמנון סעד 
 יובב, עוד פעם אתה פה? מונוסון בע"מ, מאשרת מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר. -יהוד

 כן.    :יובב גוניקמן

  : אמנון סעד 

 

 

 

 

 

 

 

אנחנו  ו לא מוזמנת, וות דעת חובהייתן ח , ביום ראשוןלפה פרטים. רוני יגיע ב ייבחן זה על אותו בסיס,
 ? מי בעד?  יש למישהו משהו להגיד אין שום בעיה. , נתקן

 , שימי, יוסי. , יובב, שמוליק, ראש העירברקויקטור, חיים, דוד, יעלה,  ,  הדר, משה גיל סימנהויז: 
 .ליאור גלבוע, ורדי בושרי -נמנעים נמנע?  מי נגד?

 

 : הצבעה 

 אמנון סעד, יובב גוניקמן, שמואל רוטמן, שימי בונפיל, יוסי חזן, הדר מימון, משה מגן,       12  - בעד  
 , יעלה מקליס ויקטור ג'נח, דוד מזרחי, ברק עטרי, חיים אפרגן                     

 

 ליאור גלבוע, ורדי בושרי    2  - נמנעים  

 

 

 

 

 

 
 

מונוסון באסיפה  - מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כנציג מועצת העיר יהוד  - 7סעיף מס' 
   . הכללית של תאגיד המים והביוב "מי אונו בע״מ" 

 הרכב  תפקיד  שם ומשפחה  מס' 

 ראש העיר  יו"ר  אמנון סעד  1

 משנה לראש העיר  חבר יובב גוניקמן  2

 ומ"מ ראש העיר סגן  חבר שמואל רוטמן  3

 חבר מועצה  חבר הדר מימון  4

 חברת מועצה  חברה  יעלה מקליס  5

מונוסון -: מועצת העיר, בשבתה כאסיפה הכללית של החברה הכלכלית לפיתוח יהודהחלטה

 מינוי דירקטורים מקרב מועצת העיר:ברוב קולות בע"מ, מאשרת 
 

 הרכב תפקיד שם ומשפחה מס'

 ראש העיר יו"ר  אמנון סעד 1

 משנה לראש העיר חבר יובב גוניקמן 2

 סגן ומ"מ ראש העיר חבר שמואל רוטמן 3

 חבר מועצה חבר הדר מימון 4

 חברת מועצה חברה יעלה מקליס 5
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מונוסון באסיפה הכללית -יהודמינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כנציג מועצת העיר    -  7סעיף    :אמנון סעד
אונו בע״מ "מי  והביוב  דבר"של תאגיד המים  יהוד  :הסבר  י.  לתאגיד המים  -עיריית  מונוסון הצטרפה 

ל.  2015יוני  והביוב מי אונו בע"מ, בחודש   לפעול לתקנון התאגיד, העירייה רשאית    28סעיף  בהתאם 
מתבקשת   נוכח האמור לעיל,  והביוב מי אונו בע"מ.  הכללית של תאגיד המים    אסיפההמ  למינוי נציג

מי  "ב  של תאגיד המים והביומועצת העיר למנות את אמנון סעד, ראש העיר, כנציג באסיפה הכללית  
 , מר אמנן סעד, מועצת העיר ממנה את ראש העיר  -  החלטה  יעלה מקליס. הצעתבמקומה של    בע"מ  "אונו

בתקנון    28בהתאם לסעיף    בע"מ,  "מי אונו"אסיפה הכללית של תאגיד המים והביוב  ב   הכנציגלשמש  
 בע"מ. מי בעד?   "מי אונו"המים וביוב חברת 

 . להגיד משהו רגע, רגע. אני רוצה :ורדי בושרי

 כן.   :אמנון סעד 

לא  , ראש העיר הוא יושב ראש האסיפה הכללית, ככל שאני יודע לתקן את זה. אולי ,  משהו :ורדי בושרי
 העירייה.  נציג 

 - זה שם 5-4בגלל שזה  :אמנון סעד 

 -לא, יש  :ורדי בושרי

אונו.  ראש  אסיפה הכללית יחד עםהייתה ה   שני דברים.לא, יש פה    :יעלה מקליס  העירייה של קריית 
   ם לבד.כשני

 ]מדברים ביחד[ 

 אונו. ת  ישל קרי העירראש וזה אתה אסיפה  :יעלה מקליס

 יושב ראש משותף, היא יושבת הראש. אז זה לא  :אמנון סעד 

   .היא יושבת הראש של הדירקטוריון :יעלה מקליס

   האסיפה הכללית. , לא   :ורדי בושרי

יושבת  היא    .  כראש העירהעירייה  כללית, אני הנציג של  אסיפה הבאני חבר  באסיפה הכללית    :אמנון סעד 
 . 4, אנחנו 5להם רוב. הם מפני שיש ראש 

   ?!דירקטוריוןהראש  היא יושבת :ורדי בושרי

 חמישה. הם  :אמנון סעד 

 

פי התקנון של תאגיד זה  ל חמישה. איןוהיא, אבל אסיפה כללית זה רק אתה   בדירקטוריון, :יעלה מקליס
 והיא.  תה א רק 

 באסיפה הכללית.  לדעתי אין יושב ראש :שמואל רוטמן

 גיל.   :אמנון סעד 

 קריית אונו.  בשבע זה רק הוא וראש עיריית :יעלה מקליס

 .  8סעיף זה  :גיל סימנהויז

 אז תתקן את זה רק.   :אמנון סעד 

 פה אחד? -בעד  .7צריך רגע להצביע על סעיף  :גיל סימנהויז

 : הצבעה

 פה אחד.   - בעד  

 
 

את ראש העיר, מר אמנון סעד לשמש כנציגה באסיפה  הכללית  פה אחד  מועצת העיר ממנה    החלטה: 

 בתקנון חברת מי אונו בע"מ.   28של תאגיד המים והביוב מי אונו בע"מ, בהתאם לסעיף  
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אישור מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כדירקטור בתאגיד המים והביוב מי    -  8סעיף מס'  
  .ו בע״מ ונ א 

ו  ונאישור מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כדירקטור בתאגיד המים והביוב מי א   -  8סעיף   :אמנון סעד
  עיריית   .40%היא    מונוסון בתאגיד המים והביוב מי אונו-חלקה של עיריית יהוד  :דברי הסבר  .  בע״מ
דירקטור סעד, ראש העיר, כ נים מבוקש למנות את מר אמנון דירקטוריו 4של למינוי  מונוסון זכאית-יהוד

 . ועדת המינויים לפי חוק החברות הממשלתיותופה לאישור ופכהחלטה  מי אונו בע"מ. ה  בתאגיד המים
מי  כדירקטור בתאגיד המים , מר אמנון סעד, ראש העיר ת את מינוימאשר העיר מועצת   - החלטההצעת 

  פי חוק החברות הממשלתיות. מי בעד?לועדת המינויים ובכפוף לאישור  , אונו בע"מ

 ?פה אחד :גיל סימנהויז

 כן.   :אמנון סעד 

 
 

למינוי רו״ח שני משיח, חשבת העירייה, כדירקטורית  אישור מועצת העיר    -   9סעיף מס'  
 . בתאגיד המים והביוב מי אונו בע״מ 

אישור מועצת העיר למינוי רו"ח שני משיח, חשבת העירייה, כדירקטורית בתאגיד  -  9סעיף   : אמנון סעד 
דירקטורים בתאגיד "מי   4עיריית יהוד מונוסון זכאית למנות  דברי הסבר:    המים והביוב מי אונו בע"מ.

בע"מ".  אונו  "מי  בתאגיד  כדירקטורית  העירייה,  חשבת  משיח,  שני  רו"ח  את  למנות  מבוקש  אונו". 
הצעת החלטה: מועצת העיר    ההחלטה כפופה לאישור ועדת המינויים לפי חוק החברות הממשלתיות.

 מאשרת את מינויה של רו"ח שני משיח, חשבת העירייה, כדירקטורית בתאגיד המים "מי אונו". 

 ? להגיד משפטאני יכול  :שמואל רוטמן

 כן.   :אמנון סעד 

 

 העירוני מלפני שנה, והיא מקסימה.אני רוצה לציין שהיא אמא של אלוף חידון התנ"ך  :שמואל רוטמן

בנוי  שהתאגיד  להגיד  . אני חייב  "מי אונו"בתאגיד  היינו    שאתמולרוצה להגיד    וקיי. אניא   :אמנון סעד 
תהיה  כדי שאולי    ,11לביקשתי להגדיל את הדירקטורים    .4נציגים ולנו יש    5יש  לקריית אונו  בצורה כזה ש

את הדירקטורים הגדלנו  אנחנו   ,  אם תסתכלו על הפעם הקודמת,  שימו לב שבדירקטורים.  נציגותעוד  לנו  
עכשיו לא לפני,  באמת כמה שיותר אנשים, וזה לא קרהכניס ניסיתי פה לה . אני15  -ל 6 -. זה מאיש 15ל

  בשביל מהציבור  גם לא מיניתי נציגים  ולם. אני באופן אישי  כמקום ל יהיה  ודמות כדי שקפעמים  בולא  
היה קצת   ולכן,  להם נציגים שיהיו מעורבים  שיהיה  לאחרים  ,כמה שאפשר  ,ת יותרתהדברים האלה, כדי ל

חשבתי שאפשר   בדברים האלה, בגלל זה לא הצלחנו עד הסוף, כי ניסינו לעשות,, קצת חוסר סדר  בלגן
  5י אפשר, צריך  שא הסתבר  בסוף  .  חברי מועצה  7מנות  , ל חברים  15  שיש בולעשות, נגיד בתאגיד כזה  

 - ה  אולי בגלל זה נובע ,5 -ל נואז הורדשליש,  , שליש ,שלישחברי מועצה, 

 חבלי לידה.   :שמואל רוטמן

הנחיות,  האבל אנחנו באמת צריכים לפי    נתקן את זה.שזה לא באחוזים הנכונים,  ,  חבלי הלידה  :אמנון סעד
הוא הביא רק נשים. לזכותו של שימי ייאמר ש    .גם לפי סולם הערכים שלנו, שיהיו כמה שיותר נשים

, לא במועצת העיר אישה אחתיש רק  , סופר חשובזה  , וזה חשוב מאודאיפה שצריך הוא הביא, באמת, 
יובב, מה שצריך לתקן, נתקן ונצא  ולכן תמלאו את זה, תהיו בקשר עם    ,  באמת  ,רצינו יותר  ,  באשמתנו
  ?להגיד בנוסף למישהו משהולדרך. יש 

  אשר את הדירקטורים ללה יותר משנה ח רשות החברות הממשלתיות לק אני אגיד כוכבית.  :יעלה מקליס 
אני מקווה שהם עובדים    התייאש והרים ידיים.  ,  אחדפה    ,הדירקטורים שמינינו פה  בפעם הקודמת. ואחד

 קצת יותר ביעילות עכשיו.  

זה ייקח זמן. לפעמים גם לא צריך לקחת בחשבון שהגב' יעלה מקליס, זה ש  מה שאומרת  :אמנון סעד 
   -הכי מהר שאפשר כדי שבאמתשתדל לעשות את זה אנחנו נ  יגיעו.מאשרים כל מיני כאלה ש

את מינוי ראש העיר, מר אמנון סעד, כדירקטור בתאגיד המים פה אחד : מועצת העיר מאשרת החלטה
 "מי אונו בע"מ". 

 בכפוף לאישור וועדת המינויים לפי חוק החברות הממשלתיות.
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 צ'ילאג'?  מה עם יובל  :יעלה מקליס

 הוא נשאר.   :אמנון סעד 

 נשאר.   :יעלה מקליס

אחר  ציבור  . אם הוא ירצה להישאר, הוא יישאר. אם יהיה נציג  אנחנו לא מוציאים אנשים  :אמנון סעד 
 -ומבין יש לו ידעש

 יש לו ידע.  :שמואל רוטמן

 אבל אם הוא לא ירצה להישאר. , כן :אמנון סעד 

 יש עוד חודשיים.  ליובל צ'ילאג'  :גיל סימנהויז

   ?חודשיים :אמנון סעד 

 כן.   :גיל סימנהויז

 שיעלה את זה.,  שהוא טוב  חושב  רעיון של מישהו שיש לו ניסיון ואניאז אם למישהו יש    :אמנון סעד
   .תמיד נשמח

 ? מועצה? כמה חברי הדירקטוריון של תאגיד המיםמה ההרכב של  :ורדי בושרי

עובדת עירייה אחת, שני  קודם כל    ,  יכול להיות שזה  לבדוק.   אז זהו, גם זה אנחנו צריכים  :אמנון סעד 
האם    קבל תשובה, צ'ילאג, והרביעי אנחנו צריכים לזה נציג ציבור  השלישי  .  שנייםזה  ראש העיר,    משיח.

  .נוסףזה יכול להיות חבר מועצה 

 לא אישרו לנו חבר מועצה.   :יעלה מקליס

 אישרו.היא אומרת שלא  אז רגע, שנייה. :אמנון סעד 

  , אולי שינו.אומרת אני :יעלה מקליס

 

 אולי שינו.  :אמנון סעד 

 הגשתי בקשה לבדוק את זה.   :יובב גוניקמן

  , אז אנחנו :אמנון סעד 

 אז מה ההרכב של הארבעה?  אנחנו ארבעה? אז בסך הכל :ורדי בושרי

 ת עירייה. יש עובד. אני חוזר :אמנון סעד 

 אוקיי.   :ורדי בושרי

על הרביעי אנחנו  ו  ,יש חבר מועצת העיר, שזה אני, ראש העירשזה צ'ילאג,    יש נציג ציבור,   : אמנון סעד 
הקודם לא אישרו חבר מועצה.    באומרת שבסב  יעלה מקליס   .  חבר מועצה  למנות  אם אפשרהתשובה  נקבל  

 . זה פתוח אז, אז אם זה נציג ציבור

 ? שני נציגי ציבורלנו בפעם הקודמת היו  :ורדי בושרי

 לא מינו. לא מינו.    :יעלה מקליס

מועצה  מונוסון יש זכות למנות ארבעה נציגים, חבר  -הסטטוס של עיריית יהודנכון להיום,    :גיל סימנהויז
 -, ככל שישנונותגישו בקשה לשה . נציגי ציבור שניו דעובד עירייה אח , אחת

אם לא, יש נציג ציבור חדש, נשמח   .  חבר מועצה נוסף  יהיה לנו  ,  אם ישנו את זה, ישנו את זה  : אמנון סעד 
אז . שני תפקידים כאלהיש אז  לא יישאר, צ'ילאגברמה המתאימה. אולי גם הוא אם יש מישהו ש לשמוע

עכשיו   אשמח.אני    אז,  אם מישהו מכיר מישהו טוב  ,  אמרה  בזמן של מקליס היא   גם  ,  אני חוזר ואומר
אבל ככה זה, אז אנחנו נעבוד שנה.    סלו חלק מהנציגים, חלק לא נתנו תשובהפאנחנו גם מבינים למה, כי  

  את מה שצריך לתקן. תקןעם מה שיש ונ 

 צריך להצביע על שני. הוצאתי אותה.  גיל סימנהויז: 

סעד  מינויה    מועצת    -  החלטה  הצעת  :אמנון  את  רוא העיר מאשרת   חשבת  ,  חשבון שני משיח  תשל 
המים  יה  יהעיר בתאגיד  אונו"כדירקטורית  בכפוף  "מי  המינויים,  ועדת  החברות    לאישור  חוק  לפי 

 מי בעד?  הממשלתיות.
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 : הצבעה 

 פה אחד.   - בעד  

 
 

  ?הרב שמעון, אתה רוצה לברךפה אחד.  :אמנון סעד 

, דרך חלה חדשהתשיהיה לנו ה   חג פסח כשר ושמח.  תלאחל לכל אחד ואחאני רוצה    :שמעון בונפיל
קואליציה, וכל אופוזיציה, המועצה, עם כל חברי  , כולםעם לכיוון שיתופי פעולה  חדשה, יציאה באמת

מהסיעה ,  אופן אישי ממניב ברמה האישית    אחתבאמת מאחל לכל אחד ו  להם בשמות.המצאנו  מיני ש
 ושמח.   פסח כשר , ממני וכל חבריי ושותפי שלי,

 אמן. חג שמח.   :כולם

וציפינו שהחטופים  אני מאחל לכולם פסח כשר ושמח עד כמה שאפשר. באמת קיווינו  גם    :אמנון סעד 
 מהר.   יקרה כמה שיותרזה  אולי  ימונה,מאולי זה יקרה ב כנראה לא קורה, יחזרו בפסח.

 יש תקווה, אמנון.   :דוד מזרחי

 

 

 

 

 

סעד אנחנו  :אמנון  לאיבוד,  לא הלכה  אף פעם  לא    וחווים  אנחנו מתפלליםו  מקווים  התקווה  תקופות 
אתם .  שי. יש פה גם מצה למי שצריך  ,  חברי המועצהלמתנות  פה    יש  אליהן.מוכנים  פשוטות, אנחנו נהיה  

 לקחת.   מתכבדים

 . נעלההישיבה נ :גיל סימנהויז

 

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 

 

 

 

 

 

 

את מינויה של רו"ח שני משיח, חשבת העירייה, כדירקטורית  פה אחד מועצת העיר מאשרת :החלטה
 בתאגיד המים "מי אונו". 

 בכפוף לאישור וועדת המינויים לפי חוק החברות הממשלתיות.
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